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Pľotokół Nr 20 ĺ 2016
z posiedzenia Komisji Kultuľy, Pľomocji Miasta i Spľaw Społecznych RMZ

w dniu 30 maľca 2016 r.

Stan Komisji 8 radnych obecnych 7 ľadnych

Poľządek posiedzenia:
l. Sprawy organizacyjne:

a) otwaľcieposiedzenia
b) stwierdzenie prawomocności obľad.

2. omówienie pracy Centrum Infoľmacji Turystycznej.
3. Zaopiniowanie projelctów uchwał :

- zmieniającej uchwałę w sprawie prryjęcia i realizacji progľamu działan na rzecz rodzin
wielodzietnych, mającego na celu pľomocję, rozwőj o ochľonę rodzin wielodzietnych na
teľen i e M i asta Ży r ar dow a pod nazwą,,Żyrardowsk a K arta DuŻej Rodzi ny'',
- zmieniającej uchwałę w spľawie pľzyjęciaRegulaminu Pľogramu ,,ŻyrardowskaKarta
Senioľa'',
- w spľawie budowy pomnika Filipa de Giľaľda.

4. obchody 100 - lecia nadania Miastu Żyrardőw pľaw miejskich.
5. Spotkani e z przedstawici el ami or ganizacji pozarządowy ch.
6' Zamknięcie obrad.

Ad. 1 W dniu 30 maľca 2076 r. odbyło posiedzenie Komisji Kultury, Promocji Miasta
i Spraw Społecznych RMZ' Spotkanie otwoľryła i poprowadziła przewodnicąca komisji Monika
Gwiaździílska-Wľzesień. Powitała uczestników spotkania i stwieľdziła pľawomocnośó obrad. Na
spotkaniu obecni byl i pľzedstawici ele organ i zacji pozarządowych.

Äd. 2 Zgodnie porądkiem posiedzenia Kamil laszczyk inspektor ds. obsługi Centrum Informacji
Turystycznej omówił główne zadania oĺaz plany CIT w nasrym mieście. Uczestnicy spotkania podjęli
dyskusję ww. sprawie'

Ad. 3 W dalszej części spotkania zajęto się zaopiniowaniem pľojektów uchwał. PľojeĘ zlłiązane
z progtamami Żyrardowska Karta Seniora oraz Żyrardowska Karta DuŹej Rodziny zaprezentowała
ľadca prawny Magdalena osińska. Pľojekt uchwały w spľawie budowy pomnika Filipa de Giraľda
pľzedstawił p.o. dyľektora Wydziału Planowania Pľzestrzennego i Nieruchomości Tomasz
Aleksandľowicz. Uczestn i cy spotkani a podj ęli dyskusj ę ww. tematach.

omówione projekty uchwał zostały porytywnie zaopiniowan e przęZ komisję.

Ad. 4 Kolejny punlct posiedzenia dotyczył obchodów 100-lecia nadania Miastu Żyĺardőw praw
miejskich. Postępy w pľzygotowaniach oraz najb|iższę Wdarzenia omówił p.o' dyrektora Wydziału
Promocji Daniel Jarosz. Uczestnicy spotkania podjęli dyskusję ww' sprawie'

Ad. 5 Bioľący lldział w spotkaniu przedstawiciele organizacji pozarządowych aktywnie uczestnicąlli
w spotkaniu' Pľzedstawili swoje uwagi, spostrzeŻeni a, propozycje oraz najbliisze plany.

Ád. 6 Przewodnicząca Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych RMŻ Monika
Gwiaździńska-Wrzesień podziękowała uczestnikom spotkania za prrybycie oľaz owocną dyskusję.
Posiedzenie zostało zamknięte.

Przewodnicząca
KomisjiKultury,

Radna

Spraw Społecznych RMŻ
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